
ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ ΓΙΑ ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΟΔΟΠΟΙΙΑ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 

Σε πολύ χαμηλά επίπεδα είναι η ανάπτυξη του πρωτογενή τομέα στην περιφέρειά μας. 

Υπάρχουν πολλοί λόγοι καταγράφουμε κατά την άποψη μας μερικούς βασικούς: 

 Ο νησιωτικός χαρακτήρας της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων 

 Ο μικρός και πολυτεμαχισμέμος κλήρος 

 Η άναρχη οικιστική πίεση (τουρισμός, κατοικία,) 

 Απουσία αρδευτικών έργων 

 Σε πολλές περιοχές απουσία ή κατεστραμμένο αγροτικό οδικό δίκτυο που σε 
συνδυασμό με τις έντονες βροχοπτώσεις εμποδίζουν τους αγρότες την μετάβαση 
στα κτήματά τους με αποτέλεσμα να τα εγκαταλείπουν 

 Απαιτείται η καταγραφή των προβλημάτων προσβασιμότητας(καθαρισμός, 
γεφυράκια απορροής όμβριων, χαντάκια δεξιά και αριστερά των οδών για την 
απορροή όμβριων στρώσιμο των δρόμων με κατάλληλα υλικά), προκειμένου οι 
αγροτικοί δρόμοι να γίνουν προσπελάσιμοι. 

 Θεωρούμε ότι στην περιφέρεια μας μπορεί να αναπτυχθεί αξιόλογος πρωτογενής 
τομέας με άμεση επιρροή και στον τουριστικό κλάδο. Βασικά στοιχεία της 
ενασχόλησης στον πρωτογενή τομέα της περιφέρειας μας  είναι η 
ελαιοκαλλιέργεια, η αμπελοκαλλιέργεια, τα κηπευτικά, η κτηνοτροφία, η 
μελισσοκομία και άλλες καλλιέργειες. 
Προϋπόθεση για την ανάπτυξη του πρωτογενούς τομέα, είναι η δραστηριοποίηση 
σε αυτήν την κατεύθυνση της τοπικής αυτοδιοίκησης αλλά και της κυβέρνησης 
προκειμένου να στηριχθεί ο πρωτογενής τομέας.  
 
Τα ερωτήματα που τίθενται είναι: 

 Τι χρηματοδοτήσεις απαιτούνται για την αποκατάσταση της αγροτικής 
οδοποιίας, υπάρχει εικόνα αποτυπωμένη των προβλημάτων και του ύψους 
των χρηματοδοτήσεων που απαιτούνται 

 Υπάρχει σχέδιο από την περιφερειακή αρχή για διεκδίκηση επιπλέον 
χρηματοδοτήσεων για την αγροτική οδοποιία 

 Ποιος είναι ο σχεδιασμός για την αντιμετώπιση αυτών των προβλημάτων 
και ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα. 
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